

Doctoral Position, KHI Florenz

Florence, Kunsthistorisches Institut in Florenz - Max-Planck-Institut, 01.01.2017

Bewerbungsschluss: 31.10.2016

Kunsthistorisches Institut in Florenz - Max-Planck-Institut, Kunsthistorisches Institut
in Florenz – Max-Planck-Institut

From the H-Net Job Guide: http://www.h-net.org/jobs/job_display.php?id=53608

--DEUTSCHE VERSION WEITER UNTEN--

Doctoral Position

at the Kunsthistorisches Institut in Florenz – Max-Planck-Institut

The Kunsthistorisches Institut in Florenz - Max-Planck-Institut - Department Prof. Alessandro Nova - is pleased to announce a call for application for one Doctoral Position.

Starting on 1 January 2017 (or at the next date possible), the position is offered for one year, with the possibility of an extension up until three years of duration of the contract. We are looking for one excellent candidate with passive German language skills and a PhD project that corresponds thematically and methodologically to the research projects of the department (http://www.khi.fi.it/Department_Nova).

Applications are welcome in German, English, Italian, French or Spanish in a single pdf (max. 2 MB) and should include:

- detailed cv
- academic degree certificate
- doctoral research proposal (max. 2 pages)
- one reference letter
- the name of another university lecturer for further questions

Please send your electronic application by 31 October 2016 to dirnova@khi.fi.it.

--

Doktorandin/Doktorand

am Kunsthistorischen Institut in Florenz – Max-Planck-Institut

Das Kunsthistorische Institut in Florenz - Max-Planck-Institut vergibt in der Abteilung Nova zum 01.01.2017 (oder zum nächstmöglichen Zeitpunkt) einen Doktorandenvertrag für ein Jahr mit der Möglichkeit zur Verlängerung bis zu maximal drei Jahren Vertragsdauer.

Voraussetzungen sind ein zur Promotion berechtigender Studienabschluss, passive Kenntnisse der deutschen Sprache sowie ein Dissertationsvorhaben, das thematische und methodologische Berührungspunkte zu den Forschungsprojekten der Abteilung (http://www.khi.fi.it/Abteilung_Nova) erkennen lässt.

Die Höhe der Vergütung entspricht ½ Entgeltgruppe 13 TVöD.

Interessierte sind gebeten, folgende Bewerbungsunterlagen auf Deutsch, Englisch, Italienisch, Französisch oder Spanisch in einer pdf-Datei (max. 2 MB) einzureichen:

- Lebenslauf mit Studiengang
- Nachweis des Studienabschlusses
- Zusammenfassung des Dissertationsvorhabens (max. 2 Seiten)
- ein Empfehlungsschreiben
- den Namen eines weiteren Universitätsdozenten für eventuelle Rückfragen

Bewerbungen richten Sie bitte per E-Mail bis zum 31.10.2016 an: dirnova@khi.fi.it

Quellennachweis:

JOB: Doctoral Position, KHI Florenz. In: ArtHist.net, 23.09.2016. Letzter Zugriff 17.09.2025.

<<https://arthist.net/archive/13754>>.